
اخبارخبر كوتاه
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در جمع مدیران مسئول روزنامه های اصفهان :

اطلاع رسانی دست آوردهای باید از مدل پوشش محور به تولید محور تبدیل شود

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان:

سوداگران چوب  به جان جنگل های گلستان افتادند و نظارت ها و برخوردها با قاچاقچیان تشدید می شود

به همت شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان

تلویزیون شهری مسجدسلیمان مجدداً راه اندازی شد

شرکت  عمومی  روابط  مدیر  نژاد  نباتی  هادی 
فولاد مبارکه در نشستی با مدیران مسئول روزنامه 
های استان اصفهان با اشاره به رویکرد روابط عمومی 
شرکت فولاد مبارکه نسبت به رسانه ها اظهار کرد: 
رسانه ها به عنوان یاور و همراه بنگاههای اقتصادی در 
همه سطوح در کنار ما هستند و همسویی نگاه بنده 
با نظرات رسانه ها و حرکت از »پوشش محوری« در 
اخبار به سوی »تولید محوری« را به فال نیک میگیرم. 
ما باید از پتانسیل تمام رسانه ها استفاده کنیم و در 
این راه به یقین در رویکرد خود، ارتباطات گستردهای 
با خبرنگارها و رسانه ها داریم.وی با اشاره به گسترش 
دامنۀ رسانه ها نسبت به گذشته گفت: در حال حاضر 
تعریف از رسانه با گذشته بسیار متفاوت شده است. 
به  شرایط  و  دارد  فرق  گذشته  با  ها  رسانه  ادبیات 
گونهای شده که هر شخص در قالب شهروند-خبرنگار 
باشد. اگرچه طبقه  میتواند فعالیت رسانهای داشته 
بندی و قدمت یک رسانه در جایگاه خود اهمیت دارد، 
اما هر کسی که بهروز باشد و قلم خوبی داشته باشد، 
از فاکتورهای رسانه ای نیز برخوردار است. رسانه های 
باهوش و پرسرعت گوی سبقت را از دیگران خواهند 
ربود. خلاقیت و استفاده از شکل و فرمهای جدید در 
رسانه  برای  را  تمایز  هم  میتواند  رسانهای  تولیدات 
ها به ارمغان آورد و هم از این رهاورد، فولاد مبارکه 
یک فضای تازه رسانهای را تجربه کند. در حقیقت 
امروز در فولاد مبارکه، حرکت بر مبنای تخصص، کار 
و تلاش برنامه ریزی شده و همفکری و هم افزایی 
ثمره این تلاش است.مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه 
به فولاد مبارکه گفت:  نگاه خاص رسانه ها  بیان  با 
فولاد مبارکه یک برند تجاری اقتصادی بسیار معتبر 
به  خود،  اجتماعی  مسئولیتهای  اساس  بر  که  است 

اقشار گوناگون توجه میکند. رسانه ها نیز به عنوان 
همراه همیشگی این بخش اقتصادی باید موردتوجه 

قرار گیرند.
عمومی  روابط  نگاه  اینکه  بیان  با  نژاد  نباتی 
فولاد مبارکه، انجام فعالیت حرفهای خبری است، 
روابط  حوزۀ  در  که  تکنیکی  تغییر  با  کرد:  اظهار 
داریم  انتظار  گرفته،  صورت  مبارکه  فولاد  عمومی 
باشیم.هادی  ها  رسانه  بیشتر  و  بهتر  شاهد حضور 
با تأکید بر تعامل شرکت فولاد مبارکه  نباتی نژاد 
های  رسانه  قطعا  میان  این  در  گفت:  ها  رسانه  با 
اصفهان و شهرستان مبارکه جایگاه ویژه ای دارند. 
کشور  فولاد  و صنعت  افراد  آبروی  ما حفظ  هدف 
است و نگاهمان بر این است که بر مبنای تخصص 
اندیشیده  تمهیداتی  ازاینرو  برویم،  پیش  کار  و 

شده تا دسترسی خبرنگاران و رسانه ها به مدیران 
شرکت جهت تولید محتوای تخصصی نیز تسهیل 
مبــــارکه  فولاد  عمـــــومی  روابط  گردد.مدیر 
سازمانی  سیاستهای  گاهی  گفت:  ادامــــه  در 
باعث میگردد مسیری متفاوت طی شود ولی یقین 
روندهای  جدید  سیاستگذاری  و  تعاملات  با  داریم 
راهی  آغاز  منظور  به  و  مییابد  بهبود  نیز  جاری 
آمادگی  ها،  رسانه  از  ساختاری  حمایت  و  جدید 
فولاد مبارکه را جهت آموزش خبرنگاران تخصصی 
حوزۀ صنعت در رسانه های اصفهان اعلام میداریم.
انتظار داریم رسانه ها بر مبنای عدالت با خدمات 
و دستاوردها و برکات فولاد مبارکه برخورد نمایند.
مسئول  مدیران  حضور  از  تشکر  ضمن  نژاد  نباتی 
صمیمانه،  نشست  این  در  اصفهان  های  روزنامه 

اظهار کرد: ما به یاری رسانه ها برای تبدیل فولاد 
مبارکه به قطب رسانهای کشور نیاز داریم. تاکنون 
نگاه مدیران روابط عمومی به فولاد مبارکه نگاهی 
برون  نگاه  اکنون  آنکه  حال  بوده،  سازمانی  درون 
سازمانی به این شرکت فولادی شکل گرفته است.
حوزه  در  مبارکه  فولاد  اقدامات  به  اشاره  با  وی 
گرفته  نادیده  کرد:  اظهار  اجتماعی  مسئولیتهای 
شدن اقدامات فولاد مبارکه در تجهیز بیمارستانها 
یا خدمات دیگر این مجموعه بزرگ صنعتی و در 
مشکـــلات  برخی  به  پرداخــــتن  عــــوض 
مراکز  از  کدامیک  راستی  به  است.  کننده  ناراحت 
معتبر در این شرایط اقتصادی چنین اقداماتی را در 
این حجم انجام دادهاند؟مدیر روابط عمومی فولاد 
ها  روزنامه  مدیران  به  خطاب  همچنین  مبارکه 
خاطرنشان کرد: همانطور که در اداره یک خانواده 
رو  روبه  مشکلاتی  با  است  ممکن  نفره  چندین 
باشیم، مدیریت مجموعه بسیار بزرگی مانند فولاد 
مبارکه اقتضائات و مسائل خاص خود را دارد و اگر 
منصفانه برخورد شود، باید اذعان کنیم که طبیعی 
است در حجم بزرگی از کار و فعالیتی که در حال 
انجام است، گاهی ایراد و نقصانی وجود داشته باشد. 
با وجود این، از رسانه ها انتظار نداریم مشکلات را 
انتظار داریم واقعگرایانه و بر  منعکس نکنند، بلکه 
برکات  و  دستاوردها  و  خدمات  با  عدالت  مبنای 
فولاد مبارکه برخورد کنند.این گزارش حاکی است 
نسل  روزنامههای  مسئول  مدیران  نشست  این  در 
زیبا،  اصفهان  امروز،  اصفهان  وطن،  کیمیای  فردا، 
نصفجهان، زایندهرود، سیمای شهر، عصر اصفهان، 
یاقوت وطن و اقتصاد آینده به ارائه پیشنهاد و نظر 

پرداختند.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان با 
رسیده  جنگلی  چوب های  به  سوداگری  اینکه  بیان 
است، گفت: افزایش قیمت چوب سبب دست درازی 
عرصه های  به  چوب  قاچاقچیان  و  سودجویان 
است.عبدالرحیم  شده  مردم  باغات  حتی  و  جنگلی 
سازمان های  و  رسانه ها  از  تجلیل  مراسم  در  لطفی 
با اشاره به  مردم نهاد فعال در حوزه منابع طبیعی 
اهمیت حفاظت و حراست از جنگل ها اظهار داشت: 
دارند  که  مختلفی  کارکردهای  بر  علاوه  جنگل ها 
یکی از بزرگترین منابع تأمین کننده آب هستند و 

تخریب این عرصه ها، مشکلات بیشتری را در زمینه 
کم آبی ایجاد خواهد کرد.وی یکی از راه های حفاظت 
و حراست از عرصه های منابع طبیعی را اجرای طرح 
و  میلیون  یک  حدود  افزود:  و  کرد  عنوان  کاداستر 
271 هزار هکتار از مساحت استان جزو عرصه های 
منابع ملی است که طرح کاداستر ) حدنگاری( در 
آنها اجرا می شود.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان بیان داشت: تا کنون یک میلیون و 100 هزار 
بر  افزون  که  این عرصه ها حدنگاری شده  از  هکتار 
را شامل می شود. منابع ملی  80 درصد عرصه های 

جنگلی،  عرصه های  درصد   83 که  داد  توضیح  وی 
استان  سواحل  از  درصد   92 و  مراتع  از  درصد   76
پایان  تا  نیز  آن  مانده  باقی  و  است  حدنگاری شده 
شد.لطفی  خواهد  انجام  آینده  سال  اوایل  یا  امسال 
به قاچاق چوب و تشدید نظارت ها در این حوزه هم 
اشاره کرد و گفت: افزایش قیمت چوب سبب شده 
و  جنگلی  درختان  به  بیشتری  طمع  قاچاقچیان  تا 
حتی باغات مردم داشته باشند. بارها مشاهده شده 
و  قطع  را  باغات  برخی  درختان  سودجو  افراد  که 
را  چوب ها  و  کرده  جدا  همانجا  را  برگش  و  شاخ 

زمینه  همین  در  داشت:  اظهار  می برند.وی  خود  با 
کانون های قاچاق چوب در عرصه های جنگلی استان 
اقتصادی،  امنیت  پلیس  کمک  با  و  شده  شناسایی 
می شود. چوب  محموله های  بر  بیشتری  نظارت 

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گفت: در 
گذشته چند  ماه  دو  یکی  در  ویژه  به  رابطه  همین 
شبکه قاچاق چوب شناسایی و منهدم شد.وی اضافه 
و  دپو  خریداری،  مراکز  بر  نظارت  و  بازرسی  کرد: 
محموله های  شناسایی  برای  نیز  چوب  کارخانجات 

قاچاق افزایش یافته است.

تلویزیون شهری مسجدسلیمان بعد از مدتها خاموشی و خرابی 
نفت  برداری  بهره  شرکت  اجتماعی  اداری  خدمات  اداره  همت  به   ،
شهری  .تلویزیون  شد  اندازی  راه  و  تعمیر  مسجدسلیمان  گاز  و 
مسجدسلیمان بعد از مدتها خاموشی و خرابی ، به همت اداره خدمات 
اداری اجتماعی شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان تعمیر 
و راه اندازی شد .رییس اداره خدمات اداری اجتماعی با اعلام این خبر 
گفت : بعد از مدتها خاموشی تلویزیون شهری نصب شده در محوطه 
مجموعه ی فرهنگی ورزشی باشگاه مرکزی بعلت  نقص فنی و کمبود 
قطعات یدکی ، با همت سرکار خانم صالحان و پرسنل امور فرهنگی 
هنری و با استفاده از منابع داخلی موفق به تعمیر و راه اندازی مجدد 
اداره  با همکاری   : افزود  پور شهنی  عالی  .امراله  این دستگاه شدیم 

توانستیم ضمن تهیه  اداره خدمات مهندسی  امور کالا و  تدارکات و 
این  مجدداً  تا  نماییم  تعویض  را  معیوب  قطعات  لازم  یدکی  قطعات 
رسانه برای خدمت به شهروندان روشن و راه اندازی شود .وی اظهار 
های  پیام   HSE اداره  و  عمومی  روابط  اداره  همکاری  با   : داشت 
بهداشتی و هشدار دهنده در خصوص رعایت موارد حفاظت بهداشت 
فردی در برابر ویروس کرونا - نقش آفرینی شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مسجدسلیمان در اراه خدمات مختلف حوزه ی مسئولیت های 
از  سیما  و  صدا  ورزشی  فرهنگی  های  برنامه  همچنین  و  اجتماعی 
این رسانه جهت آگاهی بخشی عمومی پخش می گردد .وی خاطر 
نشان کرد : با این اقدام 400 میلیون ریال بابت عدم پرداخت هزینه 
دستمزد شرکت ارایه کننده سرویس های تعمیراتی صرفه جویی شد .

گازدار شدن ۱۳۶ واحد 
تولیدی، صنعتی و مصارف عمده 

آذربایجان غربی طی امسال
مسئول گازرسانی به صنایع و مجتمع های 
مسکونی شرکت گاز آذربایجان غربی گفت: 136 
استان  عمده  مصارف  و  صنعتی  تولیدی،  واحد 
در سال جاری از نعمت گازدار برخوردار شده اند.
گازرسانی  برای  اینکه  به  اشاره  با  تقوی  حسن 
عمده  مصارف  و  صنعتی  تولیدی  واحدهای  به 
استان طی سال جاری در مجموع 3۵0 میلیارد 
کرد:  اظهار   ، است  شده  صرف  اعتبار  ریال 
ناشی  چالش های  و  مشکلات  علیرغم  امسال 
قیمت ها  غیرمتعارف  افزایش  و  کرونا  شیوع  از 
به  کرد،  مواجه  مشکل  با  را  پروژه ها  اجرای  که 
127 واحد تولیدی و صنعتی، یک واحد مجتمع 
سایر  از  مورد   ۵ و   CNG جایگاه   3 مسکونی، 
گازرسانی  شد.مسئول  گازرسانی  عمده  مصارف 
گاز  شرکت  مسکونی  مجتمع های  و  صنایع  به 
آذربایجان غربی، درباره ایستگاه های تقلیل فشار 
صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  برای  شده  نصب 
در  کرد:  اعلام  نیز  سال جاری  در  شده  گازدار 
یا  فشار  تقلیل  ایستگاه  مورد   21 زمینه،  این 
اندازه گیری تهیه و نصب شده است.تقوی با اعلام 
اینکه طبق برنامه ریزی  بودجه ای امسال مقرر بود 
گازرسانی شود،  استان  از صنایع  واحد  به 120 
افزود: این در حالی است که در سال جاری 127 
بهره مند شدند که  از نعمت گاز  از صنایع  مورد 
این نشان می دهد اهداف تعریف شده بودجه ای 
اینکه  بیان  با  وی  است.  یافته  تحقق  امسال 
توفیق در اجرای پروژه های گازرسانی به صنایع، 
واحدهای تولیدی و مصارف عمده برغم مشکلات 
خورد،  رقم   99 سال  طی  موجود  چالش های  و 
امسال  چالش های  و  مشکلات  جمله  از  گفت: 
شیوع ویروس کرونا بود که موجب توقف عملیات 
مختلف  زمانی  بازه های  در  پروژه ها  اجرایی 
می شد؛ علاوه بر آن افزایش غیرمتعارف قیمت ها 
موجب شد اجرای پروژه ها با مسکل جدی مواجه 
به صنایع و مجتمع های  شود.مسئول گازرسانی 
ادامه  در  آذربایجان غربی،  گاز  شرکت  مسکونی 
از  استان  صنایع  به  گازرسانی  آغاز  به  اشاره  با 
واحد   766 تعداد   94 سال  تا  گفت:   ،76 سال 
از  عمده  کنندگان  مصرف  و  صنعتی  و  تولیدی 
نعمت گاز برخوردار شدند و از سال 9۵ تاکنون 
این تعداد به 13۵0 مورد افزایش یافته است.به 
گفته تقوی، در حال حاضر 830 واحد تولیدی 
و صنعتی، 149 مجتمع مسکونی، 133 جایگاه 
CNG و 238 واحد از سایر مصارف عمده در 

آذربایجان غربی از نعمت گاز بهره مند هستند.

 کارکنان شرکت گاز استان مرکزی به 
پویش »ایران مهربان« پیوستند

اجتماعی  مسئولیت  گسترش  درراستای 
پذیرفت:  صورت  مرکزی  استان  گاز  شرکت 
غالب  در  مرکزی  استان  گاز  شرکت  کارکنان 
طرح پویش ایران مهربان، با شعار هیچ فرزندی 
در سراسر ایران اسلامی از ایتام و محسنین نباید 
بدون حامی باشد، اقدام به حمایت مالی و معنوی 
و  کردند  نیازمند  فرزند  و  یتیم  چند  تا  یک  از 
با  را  خود  غیرنقدی  و  نقدی  کمک های  سالانه 
همکاری کمیته امداد امام خمینی )ره( در اختیار 
خانواده های آنان قرار می دهند.به گزارش روابط 
محمدرضا   ، مرکزی  استان  گاز  شرکت  عمومی 
این  اعلام  با   ، شرکت  این  مدیرعامل  سمیعی 
خبر، گفت: در طرح اکرام ایتام و محسنین که 
کارکنان  عمیق  بینش  و  اعتقادی  نگاه  از  ناشی 
است،  دینی  های  آموزه  به  استان  گاز  شرکت 
امداد  کمیته  هماهنگی  با  شرکت   این  پرسنل 
 8۵ تعداد  خداپسندانه  اقدام  یک  در  )ره(،  امام 
فرزند یتیم و نیازمند را تحت سرپرستی مادی و 
معنوی خود قرار دادند؛ به این طریق که ماهیانه 
حقوق  از  مبالغی  مداوم  و  مستمر  صورت  به  و 
و مزایای کارکنان کسر و به صورت متمرکز به 
حساب کمیته امداد واریز  تا در وجه هریک از 
ایتام تحت پوشش پرداخت شود.سمیعی در آخر 
گفت : همکاران گاز استان علاوه بر رسالت کاری 
خود که همان گازرسانی و گرم  نگهداشتن خانه 
های هم استانی ها در ایام سرد سال می باشد، 
های  دل  نگهداشتن  گرم  به  نیز  ای  ویژه  توجه 
همواره  لذا  اند،  داشته  مستمندان  و  نیازمندان 
در مشکلات و گرفتاری های سال های گذشته از 
ویروس   از  ناشی  مشکلات  و  سیل  زلزله،  جمله 
در  مستمر  حضور  با  و  بوده  قدم  پیش  کرونا 
به  خود،  معنوی  و  مادی  های  کمک  با  صحنه، 
خوبی ایفای نقش کرده و سهم قابل توجهی در 

التیام درد نیازمندان داشته اند.

معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه خبر داد؛
افزایش ۲برابری مبتلایان به کرونا 

انگلیسی در کرمانشاه
پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
کرمانشاه از افزایش 2برابری مبتلایان به ویروس 

کرونا انگلیسی در کرمانشاه خبر داد.
به  مبتلا  خانم  کرد:  اظهار  شکیبا  ابراهیم 
اولین  که  انگلیسی  کرونا  یافته  جهش  ویروس 
مورد شناسایی کرونا انگلیسی در کرمانشاه بود، 
انگلیسی شناسایی شدند  نیز مثبت  2 فرزندش 
که همه آنها سرپایی هستند و بستری نشده اند 
و برای 200 نفر از اطرافیان بیماران رهگیری و 

نمونه گیری انجام شده است.
این  به  ابتلاء  دیگر  مورد  به  اشاره  با  وی 
دیگری  بیمار  مرد  افزود:  یافته،  جهش  ویروس 
که در حال حاضر در بیمارستان بستری است و 
جواب تست کرونا انگلیسی آن مثبت بوده، برای 
30 نفر از اطرافیان بیمار رهگیری و نمونه گیری 

انجام شده که موردی شناسایی نگردیده است.
پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
این  فوتی  مورد  تنها  کرد:  تصریح  کرمانشاه 
ویروس جهش یافته در کرمانشاه خانمی بستری 
از 31  بود که در روز 16 اسفند فوت گردید و 
گیری  نمونه  و  رهگیری  بیمار  اطرافیان  از  نفر 
مبتلا  خانم  سه  داد:  ادامه  است.وی  شده  انجام 
نظر  از  نشده اند  بستری  و  بوده  سرپایی  هر سه 
در  اکنون  و  شدند  اعلام  مثبت  انگلیسی  کرونا 

منزل ایزوله هستند.

از کتاب داستان منابع طبیعی گلستان 
ویژه کم بینایان و نابینایان رونمایی شد

در نشستی مشترک با حضور مدیر کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری گلستان و مدیر کل کتابخانه 
های عمومی استان به مناسبت هفته منابع طبیعی 
و سالروز تاسیس نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
از کتاب داستان حوزه منابع طبیعی که به خط 
بریل ویژه کم بینایان و نابینایان درآمده رونمایی 
شد.عبدالرحیم لطفی اظهار کرد: انتشار کتاب های 
تخصصی در حوزه منابع طبیعی قابل استفاده برای 
اقشار مختلف می تواند باعث افزایش فرهنگ منابع 
طبیعی در بین جامعه شود.مدیرکل منابع طبیعی 
اداره آموزش،  آبخیزداری گلستان تصریح کرد:  و 
های  سال  در  مردمی  های  مشارکت  و  ترویج 
گذشته اقدام به چاپ و انتشار کتاب هایی با عنوان” 
دستورالعمل سازگاری مشارکتی”، “زراعت چوب، از 
کاشت تا برداشت”، “خاطره درخت سرخدار جوان” 
و “سفر پیرمرد دانا به شمال” در حوزه منابع طبیعی 
کرده است.در ادامه مراسم، مدیرکل کتابخانه های 
عمومی استان گلستان افزود: تعامل اداره کل منابع 
اداره کل  با  استان گلستان  آبخیزداری  و  طبیعی 
کتابخانه های عمومی گلستان مسیر خوبی برای 
است. حوزه  این  در  بیشتر  های  فعالیت  انجام 
عبدالحی میرزا علی با تاکید بر تلاش برای توسعه 
فرهنگ کتابخوانی ادامه داد: کتاب های منتشر شده 
در حوزه های منابع طبیعی و در اختیار قراردادن 
آن در بین نوجوانان و جوانان می تواند این نسل 
را به حفظ و حمایت بیشتر از عرصه های منابع 
طبیعی آگاه کند.در ادامه مراسم، از کتاب داستان 
حوزه منابع طبیعی نوشته نفیسه امامی کارشناس 
آموزش، ترویج و مشارکت های مردمی اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان با عنوان “سفر 

پیرمرد دانا به شمال” رونمایی شد.

با کمک دادگستری گلستان دست کم 800 
هکتار از مراتع استان امسال خلع ید شد

در سومین روز از هفته منابع طبیعی سرپرست 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان 
با مسئولین قضایی استان دیدار داشته و از قضات 
نمونه در حوزه منابع طبیعی تقدیر به عمل آورد.
عبدالرحیم لطفی در جلسه مسئولان قضایی و منابع 
طبیعی استان که به مناسبت هفته منابع طبیعی 
برگزار شد گفت: مهم ترین حامی منابع طبیعی 
برای حفظ اراضی ملی و کمک به بازگرداندن این 
اراضی به بیت المال در استان دادگستری است و  
خوشبختانه با کمک دستگاه قضا بسیاری از مشکل 
پرونده هایی که گره های کور داشتند حل شد. 
لطفی افزود: فقط در شهرستان گنبدکاووس امسال 
نزدیک به 800 هکتار مرتع با حکم دادگاه  از دست 
متجاوزان خارج و به منابع طبیعی بازگردانده شد. 
اداره  وی ادامه داد: با حمایت های دادگستری و 
ثبت به زودی جشن پایان کار کاداستر  اراضی ملی 
استان را برگزار می کنیم و با این کار بزرگ راه بر 
دست اندازی های آینده به اراضی ملی استان بسته 
می شود. لطفی از اجرای طرح های آبخیزداری در  
صدهزار هکتار از مناطق نیازمند این طرح ها اجرا 
شد. سرپرست اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
در 16  زدایی  بیابان  اجرای طرح  گلستان  استان 
هزار و ۵00 هکتار از مراتع استان با کمک بهره 
برداران و آغاز طرح بوته کاری 4 هزار هکتاری در 
نوار شمالی استان و تولید 600 هزار اصله نهال در 
اجرای طرح زراعت چوب  را از دیگر اقدامات منابع 
طبیعی استان برشمرد.در مراسم امروز از 7 نفر از 
قضات محاکم استان و مدیدکل ثبت اسناد و املاک 
استان که برای حفظ منابع طبیعی استان و سنددار 

کردن اراضی ملی تلاش می کنند قدردانی شد.

روزنامه صبح ایران
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نماینده مردم شهرستان لنجان در مجلس شورای اسلامی :

ذوب آهن اصفهان در شرایط تحریم ، الگوی خودباوری در صنعت كشور شد
حسین رجایی نماینده مردم شهرستان 
دوشنبه  اسلامی  شورای  مجلس  در  لنجان 
آهن  ذوب  در  حضور  با  ماه  اسفند   18
با  تولید  خط  از  بازدید  ضمن   ، اصفهان  
این  مسئولین  دیگر  و  زاده  یزدی  مهندس 
این  در  کرد.رجایی  گفتگو  و  دیدار  شرکت 
اصفهان  آهن  ذوب  در  ریل  تولید   ، بازدید 
تنگناهای  و  تحریم  سخت  شرایط  در 
اقتصادی را یک دستاورد بزرگ برای صنعت 
کشوردانست و گفت : تحریم های ظالمانه 
اقتصاد  و  صنعت  برای  مشکلاتی   ، غرب 
کشور ایجاد کرد ، اما جوانان و مدیران ذوب 
آهنی ، این تهدید را به فرصت تبدیل کردند 
و با خنثی نمودن تحریم ها ، موفق شدند 
 ، فنی خود  دانش  و  توان  از  گیری  بهره  با 
آن  تامین  که  را  ریل  استراتژیک  محصول 

کاملًا به واردات وابسته بود ، تولید نمایند.
وی افزود : ذوب آهنی ها ثابت کردند 
توان  می  هم   سخت  شرایط  این  در  که 
صعود  خودکفایی  و  افتخار  های  قله  به 
کشور  صنعت  در  خودباوری  الگوی  و  کرد 
 : داشت  اظهار  لنجان  مردم  .نماینده  شدند 
همچنان که ذوب آهن اصفهان با تولید ریل 
از توسعه حمل و نقل ریلی حمایت نمود ، 

لذا مسئولین هم باید از تولید این محصول 
مهم حمایت کنند و هرگز اجازه واردات آن 
را ندهند .وی افزود : خوشبختانه در بودجه 
محصولاتی  تمام  واردات   ، نیز  سال 1400 
شده  ممنوع  شود  می  تولید  داخل  در  که 
و حتی مجازات در پی دارد .نماینده مردم 
لنجان تعامل ذوب آهن اصفهان و شهرستان 
لنجان را بسیار خوب توصیف کرد و گفت : 
خوشبختانه اعتماد و باور مثبت به مجموعه 
و  دارد  وجود  اصفهان  آهن  ذوب  مدیریتی 
این مدیریت با نگاه مثبت و سازنده فعالیت 
می کند . معتقد هستم که هر گونه مشکل 
از طریق تعامل و  و مسئله ای را می توان 
گفتگو با این مجموعه حل کرد .رجایی افزود 
 ، لنجان  مردم  مهم  های  دغدغه  از  یکی   :
مسئله محیط زیست است که در این زمینه 
هرگز نگرش ما به گونه ای نیست که برای 
چرا   . کنیم  مشکل  و  مسئله  ایجاد  تولید 
اقدامات زیست محیطی بلند  که می دانیم 
مدت هستند و باید در این زمینه چشم انداز 
باید بدانیم در کدام  . در واقع  تعریف شود 
محیطی  زیست  اقدامات  با  و  نقطه هستیم 
ذوب آهن به چه اهدافی در چه زمانی می 
ذوب  مدیرعامل  زاده  یزدی  .منصور  رسیم 

این  رشد  به  رو  روند  به  نیز  اصفهان  آهن 
آن  دستاوردهای  و  صنعتی  عظیم  مجتمع 
در سال جاری اشاره کرد و گفت : دغدغه 
های مهم مردم شهرستان لنجان در حوزه 
های محیط زیست ، اشتغال و آب را مدنظر 
اقدامات  ها  زمینه  این  تمام  در  و  داریم 
مهمی صورت گرفته است .مدیرعامل ذوب 
استخدام  تمام  در  اینکه  به  اشاره  با   ، آهن 
، شهرستان  قانون  این شرکت مطابق  های 
 : گفت  است  گرفته  قرار  اولویت  در  لنجان 
باتری  ساخت و نصب درب های فلکسیبل 
تدوین  و همچنین  سازی    شماره 3 کک 

طرح جامع زیست محیطی این شرکت که 
با نظارت سازمان محیط زیست انجام شده 
محیطی  زیست  اقدامات  جمله  از   ، است 
به  زاده  .یزدی  این شرکت است  اخیر  مهم 
جهت  در  شرکت  این  مختلف  های  طرح 
کاهش  به  که  آب  مصرف  در  جویی  صرفه 
۵0 درصدی در این مقوله منجر شده است 
با  امیدواری کرد که  ابراز  نیز اشاره نمود و 
رویکرد مثبت مسئولین شهرستان لنجان ، 
تعامل با منطقه با عنوان اولویت اصلی ذوب 
آهن اصفهان در حوزه مسئولیت اجتماعی ، 

همچنان با قدرت ادامه یابد.

نفتی  های  فراورده  پخش  ملی  شرکت  رییس 
ناحیه کردکوی از نشست مشترک با مدیران مجاری 
داد. خبر  ناحیه  این  حوزه  نفتی  ای  فراورده  عرضه 
این  این خبر گفت:  محسن جمشیدی ضمن اعلام 
نشست بمنظور استماع نقطه نظرات صاحبان مجاری 
ارائه  و  آنان  صنفی  مشکلات  رفع  هدف  با  عرضه 
خدمات مطلوب و مستمر به آحاد مردم شریف استان 
بویژه در ایام نوروز برگزار گردید.وی ضمن سپاس از 
تعامل حسنه مالکین جایگاه ها با شرکت، این مهم را 
از بنیادی ترین اهداف شرکت دانست.جمشیدی در 
این نشست پیرامون رسالت و نقش خطیر جایگاههای 
عرضه سوخت در امر سوخت رسانی و تلاش در جهت 

تحقق اهداف شرکت ملی پخش و بهره گیری کامل 
به  و  نموده  سخن  ایراد  موجود  پتانسیل  و  توان  از 
آمادگی مجاری عرضه در پاسخگویی به مشتریان و 
بازرسین اعزامی تأکید کرد.رییس شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی ناحیه کردکوی بر رعایت تمامی 
دستورالعملها و شیوه نامه های بهداشتی جهت مقابله 
فراورده های  با ویروس کرونا در جایگاههای عرضه 
نفتی تاکید کرده و از صاحبان مجاری عرضه خواست 
بر سوخت رسانی مطلوب با توجه به استانداردها و 
الزامات بهداشتی، ایمنی و فنی ابلاغی از سوی ستاد 
شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان 

اهتمام ورزند

برگزاری نشست رییس شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی ناحیه کردکوی با جایگاهداران


